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Onderwerp vragen sluipverkeer Raarhoeksweg Bijlagen

Geachte  heer Schokker,

Op 20 januari 2021 heeft u ons onderstaande vragen gesteld over sluipverkeer op de Raarhoeksweg. 
In deze brief geven wij u hier graag antwoord op.

1. Waarom heeft de gemeente geen actie ondernomen n.a.v. de handtekeningen actie en klachten van de 
oudercommissie?
Er zijn de afgelopen jaren op het gehele traject Richterambtweg/de Linderte - Raarhoeksweg, op basis van een 
aantal meldingen oplossingen aangedragen en inmiddels uitgevoerd, waaronder: 

 Het realiseren van een schoolzone bij de Linderte;
 Het plaatsen van Snelheidsindicatiedisplays (de smileys);
 Het aanpassen van de fietsoversteek op de Richterambtweg  (eind 2020, vanuit de Verkeersagenda);
 Snelheidscontroles van de politie;
 Het plaatsen van 60 km symbolen op het wegdek van de Raarhoeksweg.

2. Zijn er of worden er snelheid controles uitgevoerd op de Raarhoeksweg?
Ja, er worden snelheidscontroles uitgevoerd op het traject Berkendijk, Hogebroeksweg en Raarhoeksweg. 

3. Ziet de gemeente mogelijkheden om snelheid remmende maatregelen te nemen op de Raarhoeksweg? 
Voor dit soort meldingen hebben wij inmiddels zoals bekend de Verkeersagenda, waarin we alle meldingen en 
knelpunten voor wat betreft verkeersveiligheid naast elkaar wegen en prioriteren. Deze specifieke melding bij 
Stichting Ivoor heeft in het uitvoeringsprogramma van de  Verkeersagenda voor dit jaar niet de hoogste prioriteit 
gekregen. Hierover hebben wij de raad in het vierde kwartaal van 2020 reeds ingelicht. Jaarlijks, zo ook eind dit 
jaar, maken wij opnieuw de balans op van alle meldingen om tot het uitvoeringsprogramma 2022 te komen. Wij 
nemen daarbij de wens om snelheidsremmers op deze locatie aan te brengen mee en zullen op basis van 
objectieve criteria vaststellen of  wij al of niet uitwerking kunnen geven aan deze wens. 

4. Ziet de gemeente mogelijkheden om de hoeveelheid sluipverkeer op de Raarhoeksweg in de ochtend en 
avondspits te verminderen?
Ja, het sluipverkeer is toe te wijzen aan de doorstromingsproblemen bij het huidige kruispunt Bos / knooppunt 
Raalte. De aanpassingen van knooppunt Raalte zullen het doorstromingsprobleem oplossen. Het is daarmee 
geen sneller alternatief meer om te ‘sluipen’ door het buitengebied. In het bewonersinitiatief van de 
Berkendijk/Hogebroeksweg wordt nog gesproken met Rijkswaterstaat of er op korte termijn nog mogelijkheden 
zijn om het gebruik van de sluiproute te ontmoedigen. Door de corona-crisis is dit traject tot nu toe nog 
gepauzeerd omdat het doorstromingsprobleem er nu minder of niet is en een onderzoek dus ook niet 
representatief is voor de situatie als het verkeer weer op gang is komt. 



Wij hopen u hiermee naar tevredenheid te hebben geïnformeerd. Mocht u vragen of opmerkingen hebben, dan 
horen wij dat graag. U kunt contact opnemen met Zeno van Raan via het telefoonnummer 0572 347 799.

Met vriendelijke groet
burgemeester en wethouders van de gemeente Raalte,

de secretaris de burgemeester
Karin Cornelissen Martijn Dadema


